



PROTOKOLL 8 /2021

Datum: 2021-11-28

Plats: Teams möte

Närvarande: * Micke Pettersson, Ordförande
* Mats Sebm, Ledamot
* Jenny Fransson, Ledamot
* Mattias Andersson, Ledamot
Sandra Nyström, Suppleant

(* = beslutande)

Frånvarande: Johan Forsman, suppleant

- § 102 **Mötets öppnande**
- § 103 **Föregående mötesprotokoll**
- § 104 **Fastställande av mötets dagordning**
- § 105 **Sekreterare för mötet**
- § 106 **Ekonomi**
- § 107 **Hemsidan**
- § 108 **SM tävlingar**
- § 109 **Svenskacupen**
- § 110 **Sprintcupen**
- § 111 **Regelverk Svenskacupen**
- § 112 **Regelverk sprintcupen**
- § 113 **Förarföreningens årsmöte**
- § 114 **Möte med Utskottet**
- § 115 **Avgifter föreningen**
- § 116 **Övrigt**
- § 117 **Nästa möte**
- § 118 **Mötets avslutande**

§ 102 **Mötets öppnande**
Micke öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 103 **Föregående mötesprotokoll**
Godkändes och lades till handlingarna

§ 104 **Fastställande av mötets dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 105 **Sekreterare för mötet.**
Jenny Fransson

§ 106 **Ekonomi**

Inget särskilt noterades.

§ 107 Hemsidan

-

§ 108 SM Tävlingar

-

§ 109 Svenskacupen

-

§ 110 Sprintcupen

-

§ 111 Regelverk Svenskacupen

Frågan uppkom vem som ansvarar för att skriva regelverket

§ 112 Regelverk sprintcupen

Samma här

§ 113 Förarföreningens årsmöte

-

§ 114 Möte med Utskottet

Återkoppling på skrivelsen har kommit från förbundsstyrelsen som hänvisade till utskottet och återkopplingen från utskottet var att ingen ändring av reglementet o införandet av 4-takt kommer att ändras. Det önskades ett möte och det skulle tas efter att NEZ reglementet var satt. Utskottet skulle återkomma.

§ 98 Avgifter föreningen

-

§ 99 Övrigt

Diskuterades om hur vi kan försöka höja antalet deltagare på tävlingarna på cupen o sprinten. Höja SM statusen, på vilket sätt etc.

§ 100 Nästa möte

Nästa möte 26/12.

§ 101 Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Jenny Fransson

Sandra Nyström